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Abstract (en)
The fixing consists of a support (5) which is fixed relative to the blind housing and holds the drive (3) or shaft (2) bearing. It has a row of teeth
(52) along at least one edge (51), engaging with a second row of teeth (42) on a housing end bracket (4). The edge is deformable between a first
position in which the two rows of teeth are disengaged and a second one one in which they are engaged, locking the support.

Abstract (fr)
Ce dispositif comprenant un support (5) apte à être immobilisé par rapport à une console (4) et à immobiliser l'organe d'entraînement (3) ou un
palier support d'un arbre d'enroulement (2). Le support comprend, sur au moins un bord (51), une première denture (52) apte à coopérer avec
une seconde denture (42) prévue sur la console (4), ce bord (51) étant déformable entre une première configuration, où les dentures (42, 52)
n'interagissent pas, et une seconde configuration, où les dentures (42, 52) coopèrent, de telle sorte que le support (5) est bloqué en translation
parallèlement (Z-Z') au bord (51) précité. <IMAGE>
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